

English Press Release

ASA Line Unveils Next-Generation Roofing Solutions at Big 5 Construct Egypt 2025

ASA Line is proud to announce its participation in Big 5 Construct Egypt 2025, taking place from June 17–19 at the Egypt International Exhibition Center (EIEC). As a leading innovator in roofing systems, ASA Line will showcase its cutting-edge UPVC roofing panels enhanced with a protective ASA coating, offering a superior alternative to traditional metal sheets and clay tiles.

Revolutionizing Roofing with UPVC and ASA Technology

Our industrial-grade roofing panels are crafted from high-quality UPVC, reinforced with an ASA (Acrylonitrile Styrene Acrylate) layer.

This combination delivers exceptional durability, weather resistance, and longevity, making it ideal for Egypt's diverse climate conditions. Whether you're constructing residential villas, commercial complexes, or industrial facilities, ASA Line's roofing solutions provide unmatched performance and aesthetic appeal.

Key Advantages of ASA Line Roofing Panels:

- **10-Year Warranty:** Confidence in quality with a decade-long guarantee against manufacturing defects.
- **Rust and Corrosion Resistance:** Ideal for coastal and humid environments, ensuring long-term durability.
- **Lightweight Design:** At just 4 kg/m², our panels are easy to handle and install, reducing structural load.
- **Fire Resistance:** Class 18 fire-resistant and self-extinguishing properties enhance safety.
- **Thermal and Sound Insulation:** Maintain comfortable indoor temperatures and reduce noise pollution.
- **UV Protection:** ASA coating shields against harmful ultraviolet rays, preserving color and integrity.
- **Eco-Friendly:** Manufactured without harmful substances and fully recyclable.
- **Waterproof:** Tight-sealing systems prevent water ingress, protecting interiors.
- **Easy Maintenance:** Smooth surfaces allow for effortless cleaning with water and soap.

Versatile Applications:

ASA Line's roofing panels are suitable for a wide range of applications, including:

- Residential Villas and Housing Complexes
- Tourism Projects and Pergolas
- Reinforced Concrete Buildings
- Steel Structures, Warehouses, and Factories

Discover More:

Visit our website at <https://asa-line.com/> to explore our product range, technical specifications, and to get in touch with our team.

Join Us at Big 5 Construct Egypt 2025:

Experience the future of roofing solutions firsthand. Meet us at our booth from June 17–19 at the Egypt International Exhibition Center. Discover how ASA Line can elevate your construction projects with innovative, reliable, and sustainable roofing systems. [Big 5 GlobalLinkedIn](#)

البيان الصحفي باللغة العربية

ASA Line تكشف عن حلول تسقيف الجيل الجديد في معرض Big 5 Construct Egypt 2025

يفخر مصنع ASA Line بالإعلان عن مشاركتها في معرض Big 5 Construct Egypt 2025 ، الذي سيقام في الفترة من 17 إلى 19 يونيو في مركز مصر للمعارض الدولية (EIEC) بصفتها رائدة في أنظمة التسقيف،

ستعرض ASA Line أحدث ألواح التسقيف المصنوعة من مادة UPVC والمزودة بطبقة حماية من مادة ASA ، والتي تُعد بديلاً متفوقاً للألواح المعدنية التقليدية والقرميد الكلاسيكي.

ثورة في عالم التسقيف بتقنية UPVC وASA

تُصنع ألواح التسقيف الصناعية لدينا من مادة UPVC عالية الجودة، معززة بطبقة من مادة (ASA) أكريلونيتريل ستايرين أكريليت).

يوفر هذا المزيج متانة استثنائية ومقاومة للعوامل الجوية وطول عمر، مما يجعلها مثالية لمختلف الظروف المناخية في مصر . سواء كنت تبني فيلات سكنية أو مجمعات تجارية أو منشآت صناعية، توفر حلول التسقيف من ASA Line أداءً لا مثيل له وجاذبية جمالية.

المزايا الرئيسية لألواح التسقيف من ASA Line :

- ضمان لمدة 10 سنوات :ثقة في الجودة مع ضمان ضد عيوب التصنيع لمدة عقد كامل.
- مقاومة للصدأ والتآكل :مثالية للبيئات الساحلية والرطبة، مما يضمن متانة طويلة الأمد.
- تصميم خفيف الوزن :بوزن 4 كجم/م² فقط، مما يسهل التعامل والتركيب ويقلل من الحمل الهيكلي.
- مقاومة للحريق :خصائص مقاومة للحريق من الفئة 18 وقابلة للإطفاء الذاتي لتعزيز السلامة.
- عزل حراري وصوتي :الحفاظ على درجات حرارة داخلية مريحة وتقليل الضوضاء.
- حماية من الأشعة فوق البنفسجية :مع طبقة ASA تحمي من الأشعة فوق البنفسجية الضارة، مما يحافظ على اللون والسلامة الهيكلية.
- صديقة للبيئة :مصنوعة بدون مواد ضارة وقابلة لإعادة التدوير بالكامل.
- مقاومة للماء :أنظمة إحكام تمنع تسرب المياه، مما يحمي المساحات الداخلية.
- سهولة الصيانة :أسطح ناعمة تسمح بالتنظيف السهل باستخدام الماء والصابون.

تطبيقات متعددة:

تُناسب ألواح التسقيف من ASA Line مجموعة واسعة من التطبيقات، بما في ذلك:

- الفيلات السكنية والمجمعات السكنية
- المشاريع السياحية والبرجولات
- المباني الخرسانية المسلحة
- الهياكل الفولاذية والمستودعات والمصانع

اكتشف المزيد:

قم بزيارة موقعنا الإلكتروني على <https://asa-line.com/> لاستكشاف مجموعة منتجاتنا ومواصفات الفنية والتواصل مع فريقنا.

انضم إلينا في معرض Big 5 Construct Egypt 2025 :

اختبر مستقبل حلول التسقيف بنفسك. تفضل بزيارتنا في جناحنا خلال الفترة من 17 إلى 19 يونيو في مركز مصر للمعارض الدولية. اكتشف كيف يمكن لـ ASA Line أن تترقي بمشاريعك الإنشائية من خلال أنظمة تسقيف مبتكرة وموثوقة ومستدامة.